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VOORONTWERP VAN BESLUIT VAN DE VLAAMSE REGERING TOT WIJZIGING, WAT 

HET MAXIMAAL TOEGEKENDE SUBSIDIEBEDRAG VOOR EEN KUNSTGRASVELD 

BETREFT, VAN HET BESLUIT VAN DE VLAAMSE REGERING VAN 18 JULI 2008 TER 

UITVOERING VAN HET DECREET VAN 23 MEI 2008 BETREFFENDE EEN 

INHAALBEWEGING IN SPORTINFRASTRUCTUUR VIA ALTERNATIEVE FINANCIERING 
 

Advies van de Vlaamse Sportraad  

 

 

Het departement Cultuur, Jeugd, Sport en Media vroeg de Vlaamse Sportraad op 9 september 2013 

om advies over dit voorontwerp van besluit van de Vlaamse Regering.   

De Vlaamse Sportraad had op 19 september 2013 een gesprek over de tekst met Sven Meert en 

Stijn Boons van het departement Cultuur, Jeugd, Sport en Media en met Frank Van den Eeckhaut 

van de Participatiemaatschappij Vlaanderen.   

De Vlaamse Sportraad bracht op zijn plenaire vergadering van 19 september 2013 het volgende 

advies uit.   

 

 

Dit uitvoeringsbesluit verhoogt het maximale subsidiebedrag voor kunstgrasvelden, teneinde ook 

hockeyvelden voor subsidiëring in aanmerking te laten komen.  De Vlaamse Sportraad neemt ter 

plaatse kennis van het basisbouwprogramma.   
 

Advies 

De Vlaamse Sportraad stelt vast dat de adviesvraag post factum komt.  De oproep is al gelanceerd - 

met een deadline die nauwelijks te halen is.  Maar principiële bezwaren zijn er niet, integendeel.   

De oproep speelt in op behoeften uit het veld.  Bijgevolg krijgt het uitvoeringsbesluit een gunstig 

advies.  Met één fundamentele bedenking evenwel:  dit is het zoveelste ad-hocbesluit dat niet 

kadert in een globale, behoeftengerichte visie op sportinfrastructuur in Vlaanderen.  Het totale 

investeringsplaatje blijft zéér gefragmenteerd - al vinden enkelen een ad-hocbesluit ook passen in 

een dynamisch beleid.  Positief is dan weer dat de planlast aanzienlijk wordt verlicht, geheel 

conform het huidige beleid van de Vlaamse Regering.  Ten slotte wordt opgemerkt dat vooral de 

waterhockeyvelden een regionaal of intergemeentelijk karakter hebben en er bijgevolg op boven- 

of intergemeentelijk niveau, afstemming nodig is voor een dergelijk type van sportinfrastructuur..   

Bij het basisbouwprogramma van kunstgrasvelden voor hockey heeft de Vlaamse Sportraad geen 

opmerkingen.   
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